
ZAPISNIK 

20. sjednice Gradskog vijeća Grada Vodica 

(verificirani) 

 

Dana 13. prosinca 2024. godine, 20. sjednica Gradskog vijeća Grada Vodica započela je u 10:03 

sati u dvorani Centra za umjetnost i kulturu. 

Na sjednici su bili nazočni sljedeći vijećnici: predsjednik Gradskog vijeća g. Marko Mačukat, 

potpredsjednik Gradskog vijeća g. Marko Udovičić, g. Gordan Fržop, g. Branimir Marić, g. Ante Pešić, 

g. Igor Lozančić, g. Auror Friganović, g. Ante Gulin, gđa Giordana Radin-Mačukat i g. Marin Mikšić. 

Na sjednici nisu bili nazočni vijećnici: g. Ivica Slavica, gđa Meri Bandl Valeš i g. Matko Sladić. 

Na sjednici su bili nazočni: Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov i službenici Grada: 

Pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, opće i kadrovske poslove, g. Marselo Mitrović-

Matić, Pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, Pročelnica Upravnog 

odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje, gđa Tina Bosotin, Administrativni referent za 

društvene djelatnosti, g. Toni Mateša i Viša stručna suradnica za radne odnose, sjednice i lokalnu 

samoupravu, gđa Barbara Marinčić.  

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat vodio je sjednicu. 

Gđa Barbara Marinčić bila je zadužena za zapisnik uz tonsko snimanje. 

Sjednica je video snimana od ovlaštene osobe Grada. 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat otvorio je 20. sjednicu na kojoj je u tom 

trenutku bilo nazočno 10 vijećnika, stoga je konstatirao kako je osiguran kvorum za pravovaljano 

odlučivanje.   

Zapisnik s 19. sjednice Gradskog vijeća Grada Vodica (neverficirani) usvojen je bez primjedbi. 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat rekao je da se Dopuna dnevnog reda odnosi na 

točku: 1. Odluka o usvajanju predložene Statusne odluke, predloženog Sporazuma i predloženog 

Ugovora, te dao dopunu dnevnog reda na glasovanje. Predloženi dnevni red s dopunom dnevnog reda 

usvojen je s 10 glasova „za“. Predložena točka iz dopune dnevnog reda stavljena je kao 42. točka 

dnevnog reda. U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika.  

DNEVNI RED:  

 

1. Druga izmjena Plana proračuna Grada Vodica za 2024. godinu 

2. Odluka o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Vodica za 2024. godinu 

3. Izmjene Programa javnih potreba u kulturi Grada Vodica za 2024. godinu 

4. Izmjene Programa javnih potreba u sportu Grada Vodica za 2024. godinu 

5. Izmjene Programa javnih potreba za ostale udruge civilnog društva Grada Vodica za 2024. 

godinu 

6. Izmjene Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Vodica za 2024. 

godinu 

7. Izmjene Programa javnih potreba socijalne i druge skrbi Grada Vodica za 2024. godinu 

8. Izmjene Programa javnih potreba u protupožarnoj i civilnoj zaštiti Grada Vodica za 2024. 

godinu 

9. Izmjene Programa građenja komunalne infrastrukture za 2024. godinu 

10. Program održavanja komunalne infrastrukture za 2024. godinu 

11. Plan Proračuna Grada Vodica za 2025. godinu i projekcija Proračuna za 2026. i 2027. godinu 

12. Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Vodica za 2025. godinu 

13. Odluka o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika 

izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Vodica za 2025. godinu 

14. Program javnih potreba u kulturi Grada Vodica za 2025. godinu 

15. Program javnih potreba u sportu na području Grada Vodica za 2025. godinu 

16. Program javnih potreba za ostale udruge civilnog društva Grada Vodica za 2025. godinu  

17. Program javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Vodica za 2025. godinu 

18. Program javnih potreba socijalne i druge skrbi Grada Vodica za 2025. godinu 

19. Program javnih potreba u protupožarnoj i civilnoj zaštiti Grada Vodica za 2025. godinu 

20. Program građenja komunalne infrastrukture za 2025. godinu 



21. Program održavanja komunalne infrastrukture za 2025. godinu 

22. Program utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru za 

2025. godinu 

23. Prijedlog Programa gradnje nove vodovodne mreže za 2025. godinu 

24. Godišnji plan upravljanja imovinom za 2025. godinu 

25. Godišnji plan davanja koncesija za 2025. godinu 

26. Odluka o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova na području Grada Vodica za 

2025. godinu  

27. Zaključak o odobravanju financijske potpore LU „More“ za tiskanje monografije Mile Mićina 

28. Zaključak o odobravanju financijske potpore za tiskanje knjige- Roko Ivanda 

29. Zaključak o odobravanju financijske potpore Župi sv. Ane Čista Velika 

30. Odluka o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi u vlasništvu 

Grada Vodica 

31. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnih prostora 

32. Odluka o izradi izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja naselja Vodice i Srima 

33. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o grafičkom prikazu ulica na području Grada Vodica 

34. Odluka o imenovanju ulice Put zatonskih žrtava 

35. Odluka o imenovanju ulice Put Dazline 

36. Odluka o socijalnoj skrbi 

37. Odluka o financiranju nabave radnih materijala za učenike osnovnih škola s prebivalištem na 

području Grada Vodica u školskoj godini 2025./2026. 

38. Analiza stanja sustava civilne zaštite na području grada Vodica u 2024. godini i plan razvoja 

sustava civilne zaštite za 2025. godinu, te plan financiranja sustava za trogodišnje razdoblje 

39. Plan djelovanja grada Vodica u području prirodnih nepogoda za 2025. godinu 

40. Zaključak o primanju na znanje Izvješća o realizaciji Godišnjeg plana i programa odgojno-

obrazovnog rada Dječjeg vrtića Tamaris Vodice za 2023./2024. pedagošku godinu 

41. Zaključak o primanju na znanje Izvješća o trošenju sredstava Proračunske pričuve Grada Vodica 

za razdoblje od 01.07.2024.-30.09.2024. godine 

42. Odluka o usvajanju predložene Statusne odluke, predloženog Sporazuma i predloženog 

Ugovora 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat utvrdio je prelazak na vijećnička pitanja. 

Aktualni sat otvoren je u 10:05 sati. 

 

Vijećnik, g. Gordan Fržop pozdravio je sve prisutne i postavio pitanje glede nove sportske dvorane. 

Pitao je jesu li ishođene sve potrebne dozvole, prvenstveno uporabna, te kada možemo očekivati njezino 

svečano otvorenje. 

Gradonačelnik, g. Ante Cukrov odgovorio je da je sportska dvorana Račice prije neki dan dobila 

uporabnu dozvolu. U tijeku su završni radovi na uređenju okoliša, čišćenju i dotjeravanju, a što se tiče 

troškova, sve je ostalo u okvirima predviđenim proračunom. Rekao je da će otvorenje dvorane biti 

uskoro. Međutim, prije otvorenja dvorane potrebno je dokapitalizirati gradsku firmu vodički šport j.d.o. 

jer je otvorenjem same dvorane potrebno imati ljude koji će brinuti o njoj, a zbog čega je i bila dopuna 

dnevnog reda posljednjom točkom. Izrazio je zadovoljstvo što je sve do samog kraja napravljeno u 

predviđenom roku i zaključio da će otvorenje dvorane biti vjerojatno kroz prvi mjesec sljedeće godine.  

 

Vijećnica, gđa Giordana Radin-Mačukat postavila je dva pitanja. S obzirom da se u zadnjih nekoliko 

dana po medijima govori o rekonstrukciji škole i prelazak na jednosmjenski rad kao i o pitanju školske 

dvorane, pitala je do kud je došao taj projekt i iz kojih izvora će se financirati. Drugo pitanje postavila 

je vezano za pristanište na otoku Prviću, u kojoj je fazi projekt, te isto tako pitanje financiranja tog 

projekta. 

Gradonačelnik, g. Ante Cukrov odgovorio je što se tiče Osnovne škole Vodice da je od početka mandata 

u tijeku projekt revitalizacije škole, odnosno uvođenja jednosmjenske nastave. Rekao je kako je vodička 

škola najveća škola Šibensko-kninske županije, te su zajedno sa županijom i županom g Markom 

Jelićem odradili sve pripremne radnje. Županija je raspisala natječaj za projektiranje i sve ostalo. 

Objasnio je da je nakon provedenog natječaja u Ministarstvu koji ide preko fondova, škola dobila 100% 



financiranje od strane Ministarstva za dogradnju dvanaest novih učionica, kuhinju i dvije blagovaonice. 

Što se tiče dijela sportske dvorane Ministarstvo plaća maksimalno jednodijelnu ili dvodijelnu dvoranu. 

U Ministarstvu su postigli sporazum da Ministarstvo plati svoj dio od 44%, s tim da su se Šibensko-

kninska županija i Grad Vodice dogovorili platiti ostatak zbog inzistiranja da dvorana bude trodijelna 

jer  je svima dobro poznato da sadašnja dvorana u sklopu Osnovne škole nije primjerena za nijedan sport 

osim tako reći vježbališta. Naveo je kako trodijelna dvorana omogućava da se u njoj mogu igrati 

rukomet, mali nogomet i ostali sportovi. Smatra da bi bilo nedopustivo opet napraviti dvoranu koja ne 

služi svrsi, pa je u dogovoru s ministarstvom izvršena kako je već rekao raspodjela sredstava. Dobiti 

ćemo dobiti trodijelnu sportsku dvoranu u sistemu funkcioniranja osnovne škole u kojoj će nastava 

trajati od 8h-16h, a nakon tog vremena će biti slobodna za korištenje svim sportskim udrugama. 

Glede drugog pitanja objasnio je da se radi o gradnji, dogradnji pristaništa u Prvić Luci za koju je Lučka 

uprava Šibensko-kninske županije na čelu s gđom Jadrankom Fržop već ishodila građevinsku dozvolu i 

dogovoren je način financiranja, a sve kako bi linijski brod mogao pristajati u lošijim vremenskim 

uvjetima. Za navedeno je predviđeno i dodatnih sto tisuća eura u proračunu, a ostatak će sufinancirati 

Lučka uprava i resorno Ministarstvo mora, prometa i infrastrukture tako da bi pristanište trebalo biti 

završeno tijekom 2026. godine. Utvrdio je kako je navedeno dogovoreno i ne vidi tu nikakvih problema. 

Naveo je što se tiče Prvić Šepurine da je Lučka uprava Šibensko-kninske županije potpisala ugovor tako 

da to ide iz sredstava Ministarstva, odnosno europskih fondova. Ne vidi tu razloga za postavljanje pitanja 

i ujedno zamolio sve da se prethodno informiraju kod lokalne samouprave i resornih ministarstava prije 

podnošenja eventualnih amandmana.   

 

Vijećnik g. Gordan Fržop pozdravio je sve prisutne i kazao da će postaviti pitanje koje postavlja na 

svakoj sjednici, a odnosi se na aglomeraciju, odnosno rekonstrukciju vodovodne mreže. Zanima ga 

trenutno stanje, provedba natječaja, odnosno početak izvođenja radova. 

Gradonačelnik g. Ante Cukrov rekao je kako je što se tiče aglomeracije Vodice-Srima-Tribunj, odnosno 

vodovoda i kanalizacije, pokrenut javni natječaj za izgradnju mreže koji istječe krajem prvog mjeseca. 

U međuvremenu su pokrenuti i natječaji za nadzor i upravljanje kako bi sve bilo cjelokupno. Očekuje 

početak radova već na proljeće ako ne bude žalbi, a svakako se isto neće produžiti na više od trideset do 

šezdeset dana.  

 

Vijećnik g. Ante Gulin pozdravio je prisutne i postavio pitanje vezano za distribuciju električne energije 

u ljetnim mjesecima. Od prošlog ljeta nije se govorilo o toj temi, a svjedoci smo učestalih nestanaka 

električne energije u večernjim satima u vrijeme kada je potrošnja najviša. Posebno su to osjetila 

prigradska naselja Srima i Prvić Šepurina koliko je „imao za čuti“. Pitao je: „Da li se što poduzelo po 

tom pitanju, radi li se na tome da nas isto ne dočeka i sljedeće ljeto?“. Dodao je da se svi bavimo 

turizmom, imamo kontakta s turistima i teško je nekome objasniti da nemamo i zašto nemamo električnu 

energiju, a samim time ni interneta, te nas samo još „dijeli“ nestanak vode. 

Gradonačelnik g. Ante Cukrov rekao je da je to svakako jedna goruća tema i pitanje s obzirom na 

činjenicu prošlog ljeta kada se „ispadalo“ iz sustava u nekoliko navrata. Naveo je kako je već odrađen 

sastanak s elektrom, a u nadolazeći ponedjeljak se radi plan kako riješiti i na koji način osigurati da ne 

dolazi do „ispadanja“ iz sustava. Vjeruje da sljedeće ljeto toga neće biti zbog preopterećenja, makar 

koliko mu je poznato iz razgovora s elektrom, nije se došlo do krajnjih točaka kapaciteta, već se događaju 

određeni kvarovi. Da bi se navedeno preveniralo, izbjeglo napravit će se određeni zahvati, radnje koji 

bi za sljedeće ljeto bili garancija da ne dođe do iste situacije. 

Vijećnik g. Ante Gulin replicirao je rekavši kako se nada da će to biti riješeno i postavio drugo pitanje 

vezano za „pomicanje“ s projektima na Srimi, odnosno groblja i sportske lučice. Naveo je da postoji 

odobrenje za izmjenu prostornog plana, te pitao: „U kojoj smo fazi?“. 

Gradonačelnik g. Ante Cukrov odgovorio je da je što se tiče groblja raspisana javna nabava. Od sedam 

ponuditelja izabrana je „Bučić gradnja“ kao najpovoljniji ponuditelj, u tijeku je uvođenje u posao, a 

radovi bi trebali početi svaki dan. Što se tiče luke Srima svi su projekti napravljeni, a posljednje je prije 

tjedan dana napravljena studija utjecaja na okoliš i poslana u resorno ministarstvo u daljnji postupak. 

Nakon usvajanja studije utjecaja na okoliša ide se na građevinsku dozvolu i vjeruje da će to biti vrlo 

brzo riješeno. Naveo je da je s obzirom na dogovore s ministarstvom, luka Srima nakon luke Prvić 

Šepurine prioritet i financirati će se sredstvima resornog ministarstva i Europske unije.  

Vijećnik g. Ante Gulin zahvalio se na odgovoru. 



Gradonačelnik g. Ante Cukrov istaknuo je kako ulaže maksimalan napor da se postupak ubrza jer je to 

veliki, gorući problem Srime i Otoka Prvića, te bi s time zaokružila cjelina kompletne Srime na način 

da plažni prostori budu u potpunosti plažni, a ne da imamo na desetke ili stotine bova. Izrazio je 

zadovoljstvo relativnom brzinom kojom se uspjelo sve do sada riješiti i vjeruje da će se, bude li sve u 

redu, u tijeku sljedeće godine ići u raspisivanje javne nabave i gradnju luke Srima. Svaku priliku i 

situaciju koristi da se sve maksimalno ubrza i da se sadašnja luka realizira u luku otvorenu za javni 

promet s naglaskom na komunalne vezove za Srimu.   

 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat postavio je pitanje s obzirom da smo prije tjedan dana, 

u petak, imali incident u vezi postavljanja 5 G antene u blizini škole u Vodicama, a na koji je i sam 

pozvan da osobno prisustvuje. Postavljanje je trenutno zaustavljeno, te je pitao: „Što je poduzeto po tom 

pitanju da se ne postavljaju takve stvari na pedeset metara od škole?“.   

Gradonačelnik g. Ante Cukrov odgovorio je gledajući unazad da je g. Auror Friganović bio kada se 

postavljao repetitor na zgradu privredne banke pa se u izmjenu i dopunu prostornog plana „dogradila“ 

odluka kojom bi se isključilo takvo postavljanje unutar građevinske zone, ali je resorno ministarstvo isto 

odbilo jer je u suprotnosti sa zakonom. Nažalost, zakon je takav, a mi bismo voljeli da takvi repetitori 

nisu među stanovništvom. Izgubili smo puno vremena čekajući odluku ministarstva, što je na kraju 

odbijeno zbog suprotnosti s pozitivnim propisima Republike Hrvatske. Naveo je da je bio iznenađen 

postavljanjem repetitora na pedeset metara od škole naglasivši kako grad nije stranka u postupku i nije 

imao nikakvu informaciju o postavljanju repetitora. Spomenuto se dogodilo 6. prosinca, te je komunalni 

redar izašao na teren, zatražio dokumentaciju, a koju je projektant poslije dostavio mailom. Zaključio je 

da je Grad napravio što je mogao, donio odluku o privremenoj zabrani gradnje i dostavio je izvođačima, 

upraviteljima hotela Arancini i policiji. U tom slučaju ne mogu nastaviti gradnju dok se ne „skine“ 

zabrana gradnje od strane grada. Grad je odlučio provjeriti sve okolnosti, a pogotovo blizinu osnovne 

škole i vrtića. Razgovarao je s ljudima iz hotela Arancini i zakupcem, te zatražio njihov odustanak od 

postavljanja repetitora, a oni su razgovarali i s vlasnicom objekta. Očekuje njihov odgovor i da će 

odustati od postavljanja repetitora obzirom da nikome nije u interesu da je repetitor u blizini škole i 

vrtića.  

Dodao je da će svi biti obaviješteni o daljnjim događanjima, a Grad će iskoristiti sve zakonske 

mogućnosti da se spriječi postavljanje repetitora. Za sada se radovi neće nastavljati do daljnjeg i vjeruje 

da će vlasnici sami uvidjeti da to nije primjereno i da je nepotrebno da ugrožava institucije kao što su 

škola i vrtić.   

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat rekao je da je bio na terenu i da se radi o dva odašiljača, 

odnosno jedan je već postavljen na krov dok su ljudi stigli i zaustavili postavljanje drugog. Dodao je da 

se radi o tome da ćemo imati dva odašiljača ispred škole. Misli da je jedan već postavljen što znači da 

bi trebalo ukloniti taj odašiljač s krova, a ne moliti vlasnika da ga ne uključi, a izgledno je već i uključen. 

Gradonačelnik g. Ante Cukrov je rekao da nije sigurno uključen koliko mu je poznato. Za drugi odašiljač 

nema nikakve informacije i smatra da će se poduzeti sve mjere koje zakon dopušta da bi se to spriječilo. 

Ne može se ići protivno zakonu jer bi mi postali ti koji krše zakon ali i dodao kako vjeruje da smo na 

dobrom putu da ne dođe do postavljanja tog odašiljača.  

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat replicirao je rekavši kako se nada da smo na dobrom 

putu inače su najavljene demonstracije ispred hotela. 

Gradonačelnik g. Ante Cukrov odgovorio je da su i demonstracije naše pravo i da će ih on sigurno 

podržati ako bude potrebno jer osobno smatra da isto nije u redu.  

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat se zahvalio i rekao da se njegovo drugo pitanje odnosi 

na zahtjev za pristup informacijama koje je tražio od grada. Pitao je: „Da li se za korištenje javne 

površine na Obali Juričev Ive Cota daju zapisnici natječaja koji su provedeni za te objekte?“. Nadalje je 

naveo kako je u odgovoru dobio zapisnik natječaja iz 2012. godine zaključivši da se od 2012. godine za 

javnu površinu nisu proveli natječaji, a u međuvremenu su se „ljudi, tj. poduzeća“ koja su dobili na 

prvotnom natječaju tri put promijenili bez javnog natječaja. Smatra kako u toj situaciji ima i kaznenih 

djela i da bi državno odvjetništvo moglo imati tu posla. Želi da mu pročelnik objasni kako može dati 

odobrenje za korištenje nečega na temelju ničega.  

Pročelnik g. Marko Lugović odgovorio je da će dobiti odgovor pismenim putem. 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat pitao je: „Kada?“. 

Pročelnik g. Marko Lugović odgovorio je: „Do nove godine.“. 



Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat je u nastavku naveo primjer jednog od boxeva. Box 

četiri za kojeg su ponudu dala tri subjekta. Prvi ponuditelj „Biseri Dalmacije“ dobio je za korištenje od 

1.1.- 31.12.2012. godine zaključivši da se isti nakon 31.12.20212. godine koristio nelegalno. Nakon toga 

se zaključkom iz 2014. godine produžuje korištenje drugom trgovačkom društvu, odnosno dosadašnjem 

korisniku koji je tu bez javnog natječaja, društvu „Škatulica d.d.“. Pitao je: „ Može li mi netko objasniti 

gdje piše u Statutu Grada Vodica da se zaključkom mogu davati na korištenje javne površine i javni 

prostori?“ U nastavku je naveo da navedeno ne piše u nijednom dokumentu Grada, već svugdje piše 

javni natječaj, a što znači s pomoću zaključka gradonačelnice. Sljedeći zaključak je iz 2021. godine 

temeljen na članku 42. Statuta Grada Vodica. Pitao je može li mu netko pročitati taj članak Statuta iz 

2021. godine. Istaknuo je da ga zanima kakve zaključke donose gradonačelnici i dodao da je točka 42. 

ista 2021. godine i danas. 

Pročelnik g. Marselo Mitrović-Matić je rekao da je zadnji Statut donesen 20. prosinca 2022. godine i 

objavljen u „Službenom glasniku Grada Vodica“, broj 12/22. 

Predsjednik g. Marko Mačukat replicirao je rekavši je da se točka 42. nije mijenjala, već se mijenjala 

2018. godine. 

Pročelnik g. Marselo Mitrović-Matić odgovorio je da se članak 42. Statuta odnosi na nadležnost Odbora 

za Statut, poslovnik i propise.  

Predsjednik g. Marko Mačukat pitao je kakve to ima veze sa zaključkom o korištenju javne površine.  

Pročelnik g. Marselo Mitrović-Matić odgovorio je da se trenutno radi o Statutu iz 2022. godine.  

Predsjednik g. Marko Mačukat naveo je da je gradonačelnica 2021. godine donijela zaključak koji se 

temelji na Statutu Grada Vodica iz 2009. godine, a Statut je od tada dva put mijenjan. Pitao je: „Kakav 

je to zaključak donijela gradonačelnica?“ Smatra da je gradonačelnica na temelju ničega dala obrtu da 

nastavi korištenje, a koji nije bio na javnom natječaju. Pitao je gradonačelnika da mu odgovori. 

Gradonačelnik g. Ante Cukrov odgovorio je da koliko mu je poznato, gradonačelnici imaju ovlasti što 

se tiče javne površine, a kako je ranije rekao i pročelnik g. Marko Lugović odgovor će dobiti pismeno. 

Predsjednik g. Marko Mačukat replicirao je rekavši da gradonačelnik ima svoje ingerencije i ovlasti 

utemeljene na zakonu i Statutu Grada Vodica, a ne na svojoj proizvoljnoj volji. 

Gradonačelnik g. Ante Cukrov rekao je da postoje zakoni Republike Hrvatske koji su prije statuta i 

odluka. 

Predsjednik g. Marko Mačukat je rekao da će se savjetovati s državnim odvjetništvom. Naveo je drugu 

stvar koja se tiče javnih površina. Radi se o podizanju naknade za korištenje javnih površina o kojoj su 

se svi složili. Podignuta je naknada svim štekatima, kafićima i prostorima koji koriste javnu površinu 

60%, čak i onima koji nelegalno koriste, osim boxevima. Pitao je zbog čega nije podignuta naknada 

boxevima koji su javna površina. Naveo je da u odluci Grada piše što su javne površine, a što montažni 

objekti. Pitao je kako će boxevi koji su montažni objekti postati poslovni prostor grada. 

Gradonačelnik g. Ante Cukrov odgovorio je kako smatra da je bio dovoljno jasan. Objasnio je kako je 

cijena boxeva daleko veća od javne površine i bilo čega drugog. Koliko mu je poznato angažirani su 

procjenjitelji, a cijena je ispala niža od trenutne. Objasnio je da se na njegovo inzistiranje ide na javni 

natječaj 

Predsjednik g. Marko Mačukat rekao je da ako Povjerenstvo utvrdi da nije kriv onda nije kriv.  

Gradonačelnik g. Ante Cukrov rekao je Predsjedniku g. Marku Mačukatu da osobno postavi zahtjev. 

Predsjednik g. Marko Mačukat naveo je da se morao savjetovati s pravnom službom, Državnim 

odvjetništvom i Povjerenstvom za sukob interesa. 

 

Aktualni sat zaključen je u 10:36 sati. 

Predsjednik Gradskog vijeća, g. Marko Mačukat utvrdio je prelazak na raspravu po točkama dnevnog 

reda. 

 

Točka 1. 

Druga izmjena Plana proračuna Grada Vodica za 2024. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 



AMANDMAN: Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov podnio je usmeni amandman koji je 

prihvaćen. 

SUDIONICI RASPRAVE: Auror Friganović, Hrvoje Perica, Ante Cukrov, Marko Udovičić i Marko 

Mačukat. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je s 8 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 2 glasa „suzdržan“ donijelo Drugu izmjenu Plana proračuna Grada Vodica za 

2024. godinu. 

 

Točka 2. 

Odluka o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Vodica za 2024. godinu  

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je s 8 glasova 

„za“ 1 glas „protiv“ i 1 glas „suzdržan“ donijelo Odluku o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna 

Grada Vodica za 2024. godinu.  

 

Točka 3. 

Izmjene Programa javnih potreba u kulturi Grada Vodica za 2024. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je sa 9 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 1 glas „suzdržan“ donijelo Izmjene Programa javnih potreba u kulturi Grada 

Vodica za 2024. godinu.  

 

Točka 4. 

Izmjene Programa javnih potreba u sportu Grada Vodica za 2024. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: Marko Mačukat i Hrvoje Perica.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je s 8 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 2 glasa „suzdržan“ donijelo Izmjene Programa javnih potreba u sportu Grada 

Vodica za 2024. godinu. 

 

Točka 5. 

Izmjene Programa javnih potreba za ostale udruge civilnog društva Grada Vodica za 2024. 

godinu  

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Izmjene Programa javnih potreba 

za ostale udruge civilnog društva Grada Vodica za 2024. godinu.  

 

 

 



Točka 6. 

Izmjene Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Vodica za 2024. 

godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec.  

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je sa 8 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 2 glasa „suzdržan“ donijelo Izmjene Programa javnih potreba u predškolskom 

odgoju i obrazovanju Grada Vodica za 2024. godinu. 

 

Točka 7. 

Izmjene Programa javnih potreba socijalne i druge skrbi Grada Vodica za 2024. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno 

sa 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Izmjene Programa javnih potreba 

socijalne i druge skrbi Grada Vodica za 2024. godinu.  

 

Točka 8. 

Izmjene Programa javnih potreba u protupožarnoj i civilnoj zaštiti Grada Vodica za 2024. 

godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno 

sa 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Izmjene Programa javnih potreba 

u protupožarnoj i civilnoj zaštiti Grada Vodica za 2024. godinu. 

 

Točka 9. 

Izmjene Programa građenja komunalne infrastrukture za 2024. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno 

sa 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Izmjene Programa građenja 

komunalne infrastrukture za 2024. godinu.  

 

Točka 10. 

Program održavanja komunalne infrastrukture za 2024. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  



ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno 

sa 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Program održavanja komunalne 

infrastrukture za 2024. godinu.  

 

Točka 11. 

Plan Proračuna Grada Vodica za 2025. godinu i projekcija Proračuna za 2026. i 2027. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

AMANDMANI: Vijećnik Marko Udovičić podnio je pet amandmana koji su prihvaćeni.  

SUDIONICI RASPRAVE: Marko Udovičić, Hrvoje Perica, Ante Cukrov, Auror Friganović, Marko 

Mačukat, Marin Mikšić i Tina Bosotin.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je s 8 glasova 

„za“ 1 glas „protiv“ i 1 glas „suzdržan“ donijelo Plan Proračuna Grada Vodica za 2025. godinu i 

projekciju Proračuna za 2026. i 2027. godinu.  

 

Točka 12. 

Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Vodica za 2025. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je sa 9 glasova 

„za“ 1 glas „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o izvršavanju Proračuna Grada Vodica za 

2025. godinu.  

 

Točka 13. 

Odluka o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika 

izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Vodica za 2025. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, opće i kadrovske poslove, g. 

Marselo Mitrović-Matić.  

SUDIONICI RASPRAVE: / 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je jednoglasno s 

9 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o raspoređivanju sredstava za 

financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika izabranih s liste grupe birača zastupljenih u 

Gradskom vijeću Grada Vodica za 2025. godinu.  

 

Točka 14. 

Program javnih potreba u kulturi Grada Vodica za 2025. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je s 8 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 1 glas „suzdržan“ donijelo Program javnih potreba u kulturi Grada Vodica za 

2025. godinu.  

 

 

 

 



Točka 15. 

Program javnih potreba u sportu na području Grada Vodica za 2025. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je s 8 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 1 glasom „suzdržan“ donijelo Program javnih potreba u sportu na području 

Grada Vodica za 2025. godinu. 

 

Točka 16. 

Program javnih potreba za ostale udruge civilnog društva Grada Vodica za 2025. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je s 8 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 1 glasom „suzdržan“ donijelo Program javnih potreba za ostale udruge civilnog 

društva Grada Vodica za 2025. godinu. 

 

Točka 17. 

Program javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Vodica za 2025. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

AMANDMAN: Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov podnio je usmeni amandman koji je 

prihvaćen.  

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je sa 7 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 2 glasa „suzdržan“ donijelo Program javnih potreba u predškolskom odgoju i 

obrazovanju Grada Vodica za 2025. godinu. 

 

Točka 18. 

Programa javnih potreba socijalne i druge skrbi Grada Vodica za 2025. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

AMANDMAN: Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov podnio je usmeni amandman koji je 

prihvaćen.   

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je s 8 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 1 glasom „suzdržan“ donijelo Program javnih potreba socijalne i druge skrbi 

Grada Vodica za 2025. godinu.  

 

Točka 19. 

Program javnih potreba u protupožarnoj i civilnoj zaštiti Grada Vodica za 2025. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  



ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je sa 8 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 1 glas „suzdržan“ donijelo Program javnih potreba u protupožarnoj i civilnoj 

zaštiti Grada Vodica za 2025. godinu.  

 

Točka 20. 

Program građenja komunalne infrastrukture za 2025. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec.  

AMANDMAN: Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov podnio je usmeni amandman koji je 

prihvaćen. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je s 8 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 2 glasa „suzdržan“ donijelo Program građenja komunalne infrastrukture za 

2025. godinu.  

 

Točka 21. 

Program održavanja komunalne infrastrukture za 2025. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Program održavanja komunalne 

infrastrukture za 2025. godinu.  

 

Točka 22. 

Program utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru za 

2025. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Program utroška sredstava naknade 

za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru za 2025. godinu.  

 

Točka 23. 

Prijedlog Programa gradnje nove vodovodne mreže za 2025. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: Auror Friganović, Hrvoje Perica i Marko Mačukat.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Prijedlog Programa gradnje nove 

vodovodne mreže za 2025. godinu. 

 

Točka 24. 

Godišnji plan upravljanja imovinom za 2025. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 



Izvjestitelj akta bila je pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje, gđa 

Tina Bosotin, dipl. iur.  

SUDIONICI RASPRAVE: Marko Mačukat i Tina Bosotin. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je sa 7 glasova 

„za“ 1 glas „protiv“ i 1 glas „suzdržan“ donijelo Godišnji plan upravljanja imovinom za 2025. godinu. 

 

Točka 25. 

Godišnji plan davanja koncesija za 2025. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bila je pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje, gđa 

Tina Bosotin, dipl. iur.  

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je s 9 glasova 

„za“ 1 glas „protiv“ i 0 glas „suzdržan“ donijelo Godišnji plan davanja koncesija za 2025. godinu.  

 

Točka 26. 

Odluka o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova na području Grada Vodica za 

2025. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je s 9 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 1 glas „suzdržan“ donijelo Odluku o privremenoj zabrani izvođenja 

građevinskih radova na području Grada Vodica za 2025. godinu.  

 

Točka 27. 

Zaključak o odobravanju financijske potpore LU „More“ za tiskanje monografije Mile Mićina 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Zaključak o odobravanju 

financijske potpore LU „More“ za tiskanje monografije Mile Mićina.  

 

Točka 28. 

Zaključak o odobravanju financijske potpore za tiskanje knjige- Roko Ivanda 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Zaključak o odobravanju 

financijske potpore za tiskanje knjige- Roko Ivanda.  

 

Točka 29. 

Zaključak o odobravanju financijske potpore Župi sv. Ane Čista Velika 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 



SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Zaključak o odobravanju 

financijske potpore Župi sv. Ane Čista Velika.  

 

Točka 30. 

Odluka o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi u vlasništvu 

Grada Vodica  

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bila je pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje, gđa 

Tina Bosotin, dipl. iur.  

SUDIONICI RASPRAVE: Marko Mačukat, Tina Bosotin i Auror Friganović. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je s 9 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 1 glas „suzdržan“ donijelo Odluku o proglašenju komunalne infrastrukture 

javnim dobrom u općoj uporabi u vlasništvu Grada Vodica.  

 

Točka 31. 

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnih prostora 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov.  

Izvjestitelj akta bila je pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje, gđa 

Tina Bosotin, dipl. iur.  

SUDIONICI RASPRAVE: Marko Mačukat i Tina Bosotin. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je s 8 glasova 

„za“ 1 glas „protiv“ i 1 glas „suzdržan“ donijelo Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o zakupu i 

kupoprodaji poslovnih prostora.  

 

Točka 32. 

Odluka o izradi izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja naselja Vodice i Srima 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bila je pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje, gđa 

Tina Bosotin, dipl. iur. 

SUDIONICI RASPRAVE: Marko Mačukat i Tina Bosotin.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je s 9 glasova 

„za“ 0 glasova „protiv“ i 1 glas „suzdržan“ donijelo Odluku o izradi izmjene i dopune Urbanističkog 

plana uređenja naselja Vodice i Srima.  

 

Točka 33. 

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o grafičkom prikazu ulica na području Grada Vodica 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bila je pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, imovinu i prostorno planiranje, gđa. 

Tina Bosotin, dipl. iur. 

SUDIONICI RASPRAVE: Marko Mačukat i Tina Bosotin. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o izmjenama i dopunama 

Odluke o grafičkom prikazu ulica na području Grada Vodica.  

 

Točka 34. 

Odluka o imenovanju ulice Put zatonskih žrtava 

 

Predlagatelj akta bio je Odbor za nazive ulica i trgova. 



Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, opće i kadrovske poslove, g. 

Marselo Mitrović-Matić. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o imenovanju ulice Put 

zatonskih žrtava.   

 

Točka 35. 

Odluka o imenovanju ulice Put Dazline 

 

Predlagatelj akta bio je Odbor za nazive ulica i trgova. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, opće i kadrovske poslove, g. 

Marselo Mitrović-Matić. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o imenovanju ulice Put 

Dazline.  

 

Točka 36. 

Odluka o socijalnoj skrbi 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, opće i kadrovske poslove, g. 

Marselo Mitrović-Matić. 

SUDIONICI RASPRAVE: /. 

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 10 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, 

s 10 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o socijalnoj skrbi.  

 

Točka 37. 

Odluka o financiranju nabave radnih materijala za učenike osnovnih škola s prebivalištem na 

području Grada Vodica u školskoj godini 2025./2026. 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, opće i pravne poslove, g. 

Marselo Mitrović-Matić.  

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, s 

9 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o financiranju nabave radnih 

materijala za učenike osnovnih škola s prebivalištem na području Grada Vodica u školskoj godini 

2025./2026.. 

 

Točka 38. 

Analiza stanja sustava civilne zaštite na području grada Vodica u 2024. godini i plan razvoja 

sustava civilne zaštite za 2025. godinu, te plan financiranja sustava za trogodišnje razdoblje 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je savjetnik za društvene djelatnosti, g. Luka Lipić, dipl.oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, s 

9 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Analizu stanja sustava civilne zaštite 

na području grada Vodica u 2024. godini i plan razvoja sustava civilne zaštite za 2025. godinu, te plan 

financiranja sustava za trogodišnje razdoblje. 

 

 

 



Točka 39. 

Plan djelovanja grada Vodica u području prirodnih nepogoda za 2025. godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je savjetnik za društvene djelatnosti, g. Luka Lipić, dipl.oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, s 

9 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Plan djelovanja grada Vodica u 

području prirodnih nepogoda za 2025. godinu.  

 

Točka 40. 

Zaključak o primanju na znanje Izvješća o realizaciji Godišnjeg plana i programa odgojno-

obrazovnog rada Dječjeg vrtića Tamaris Vodice za 2023./2024. pedagošku godinu 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bila je ravnateljica Dječjeg vrtića Tamaris, gđa. Tina-Valerija Storić. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: Vijeće je primilo na znanje Izvješće o realizaciji Godišnjeg plana i programa odgojno-

obrazovnog rada Dječjeg vrtića Tamaris Vodice za 2023./2024. pedagošku godinu. 

 

Točka 41. 

Zaključak o primanju na znanje Izvješća o trošenju sredstava Proračunske pričuve Grada 

Vodica za razdoblje od 01.07.2024.-30.09.2024. godine 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je pročelnik Upravnog odjela za financije i javne prihode, g. Hrvoje Perica, dipl. 

oec. 

SUDIONICI RASPRAVE: /.  

ZAKLJUČAK: Vijeće je primilo na znanje Izvješće o trošenju sredstava Proračunske pričuve Grada 

Vodica za razdoblje od 01.07.2024.-30.09.2024. godine. 

 

Točka 42. 

Odluka o usvajanju predložene Statusne odluke, predloženog Sporazuma i predloženog Ugovora 

 

Predlagatelj akta bio je Gradonačelnik Grada Vodica, g. Ante Cukrov. 

Izvjestitelj akta bio je odvjetnik g. Siniša Babić iz odvjetničkog društva Babić&Brborović. 

SUDIONICI RASPRAVE: Auror Friganović, Siniša Babić, Ante Cukrov, Hrvoje Perica, Marko 

MAčukat i Marin Mikšić.   

ZAKLJUČAK: U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. Vijeće je jednoglasno, s 

9 glasova „za“ 0 glasova „protiv“ i 0 glasova „suzdržan“ donijelo Odluku o usvajanju predložene 

Statusne odluke, predloženog Sporazuma i predloženog Ugovora. 

 

Nakon što je raspravljano po svim navedenim točkama dnevnog reda, Predsjednik Gradskog vijeća, g. 

Marko Mačukat zahvalio se svima i pozdravio sve vijećnike te ujedno zaključio sjednicu Gradskog 

vijeća u 13:31 sati.  

 

KLASA: 024-03/24-01/09 

URBROJ: 2182-4-03/12-25-26 

Vodice, 25. veljače 2025. godine 

 

   ZAPISNIK PRIPREMILA                                                PREDSJEDNIK                              

                              

      Barbara Marinčić, mag. iur.                                   Marko Mačukat 



 

 

 

 

 

 


